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Protokół Nr 3/2025 
posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego  

             z dnia 25 marca 2025 roku 

 

Punkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Pan Marek Kołtun Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie Komisji w dniu 25 marca 

2025 r., które odbyło się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Kraśniku. Następnie 

powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Stan 4/5 

 

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad: 

1) Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2) Zatwierdzenie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu posiedzenia komisji w dniu 25 lutego 2025 r. 

4) Funkcjonowanie pomocy społecznej na terenie powiatu oraz sprawozdanie z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kraśniku. 

5) Sprawozdanie z efektów pracy PCPR – jako organizatora pieczy zastępczej. 

6) Sprawozdanie z realizacji powiatowych programów z zakresu pomocy społecznej za 2024 

rok. 

7) Sytuacja na rynku pracy w Powiecie Kraśnickim. 

8) Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Kraśniku w sprawie określenia zadań, 

na których przeznaczono środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych  przypadające Powiatowi Kraśnickiemu według algorytmu w 2025 r. 

9) Sprawy bieżące. 

10) Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego jednogłośnie 

zatwierdziła porządek posiedzenia w dniu 25 marca 2025 r. 

 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu posiedzenia komisji w dniu 25 lutego 2025 r. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół udostępniony został w systemie 

eSesja jak również był dostępny w Biurze Rady. Zapytał, czy są uwagi do treści protokołu. 

Uwag nie było. Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za przyjęciem protokołu 

posiedzenia w dniu 25 lutego 2025 r. bez odczytywania. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół posiedzenia w dniu 25 lutego 2025 r. 
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Punkt 4. Funkcjonowanie pomocy społecznej na terenie Powiatu oraz sprawozdanie  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

Pan Przewodniczący Komisji oddał głos Pani Katarzynie Wójtowicz Dyrektorowi 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kraśniku. 

Pani Dyrektor zwróciła się z prośbą o wykreślenie punktu nr 4 z porządku obrad posiedzenia 

Komisji - Funkcjonowanie pomocy społecznej na terenie Powiatu oraz sprawozdanie  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie oraz przeniesienie go na obrady, które 

odbędą się w kwietniu. Uzasadnieniem tego było to, że dokument formalnie nie nadawał się do 

przedstawienia go na sesji. 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za wycofaniem z porządku obrad dzisiejszego 

posiedzenia Komisji i przeniesieniem na kwietniowe posiedzenie punktu nr 4. Funkcjonowanie 

pomocy społecznej na terenie Powiatu oraz sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie. 

 

Komisja jednogłośnie wyraziła zgodę na zmianę porządku obrad zaproponowaną przez 

Panią Dyrektor. 

 

Punkt 5. Sprawozdanie z efektów pracy PCPR – jako organizatora pieczy zastępczej. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poprosił Panią Katarzynę Wójtowicz Dyrektora PCPR  

o przedstawienie sprawozdania z efektów pracy PCPR – jako organizatora rodzinnej pieczy 

zastępczej za 2024 r. 

 

Pani Dyrektor Katarzyna Wójtowicz Dyrektor PCPR poinformowała, że w przedmiotowe 

sprawozdanie zostało udostępnione Państwu Radnym w systemie eSesja i mogli się zapoznać 

z jego treścią. Dodała, że jeżeli będą pytania, postara się na nie odpowiedzieć oraz, że 

przedstawi ww. sprawozdanie na sesji. 

 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Następnie zapytał czy używanie  

w sprawozdaniu nazwy  „mieszkania chronione” jest prawidłowe. 

Pani Dyrektor PCPR wyjaśnia, że są to mieszkania, które tak były nazwane w wieloletnim 

programie, dlatego też takie nazewnictwo musi występować w nomenklaturze. Dodała, że 

dokładna nazwa to „mieszkania chronione – treningowe”. 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem Sprawozdania 

z efektów pracy PCPR – jako organizatora pieczy zastępczej. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z efektów pracy PCPR – jako 

organizatora pieczy zastępczej. 

 

Punkt 6. Sprawozdanie z realizacji powiatowych programów z zakresu pomocy społecznej 

za 2024 rok. 

Pan Przewodniczący Komisji  poprosił Panią Dyrektor o przedstawienie ww. Sprawozdania 
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Pani Katarzyna Wójtowicz Dyrektor PCPR poinformowała, że pierwszy Raport monitorujący 

2024 r. dotyczy sprawozdania z wykonania Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej. Wyjaśniła, że w sprawozdaniu zebrane zostały informacje, w jaki sposób gminy 

wspierają wszystkie placówki opiekuńczo – wychowawcze. Realizacja zadań z Powiatowej 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych, który jest zaplanowany na 5 lat i zawiera 

kilka obszarów, takich jak: Zakres osób starszych – działalność DPS oraz jednostek 

pomocowych, które działają przy DPS. Zakres uzależnień – wszystkie jednostki, które działają 

w zakresie zdrowia takich jak: NFZ, SPZOZ. Zakres ubóstwa – jednostki takie jak: Powiatowy 

Urząd Pracy, Ośrodki Pomocy Społecznej, Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie. Zakres: 

rynek pracy – Powiatowy Urząd Pracy. Obszar aktywności organizacji pozarządowych, które 

działają również pomocowo. Obszar zdrowia, który dotyczy jednostek zdrowia. Obszar ten 

dotyczy Starostwa Powiatowego, Stacji Sanitarno-epidemiologicznej oraz szpitala. Raport  

z realizacji działań na rzecz osób niepełnosprawnych,  zawiera 6 priorytetów: Ochrona zasobów 

zdrowia, Świadczenia rehabilitacyjne, Inicjatywy ograniczające niepełnosprawności, Potrzeby 

edukacyjne, Występowanie barier architektonicznych, Integracja społeczna. Kolejny raport to 

Raport z realizacji programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie. Pani Dyrektor PCPR 

poinformowała jak wygląda profilaktyka i edukacja społeczna oraz jak wyglądają programy 

pomocowe, które są realizowane przez PCPR, a także jak wygląda pomoc psychologiczna dla 

osób, które zgłaszają się do Ośrodka Interwencji Kryzysowej, jak wygląda pomoc ofiarom 

przemocy oraz jak wygląda praca ze sprawcami przemocy. 

 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Stwierdził, że problemem jest to, że działania  

w kierunku przeciwdziałania przemocy nie zostały zrealizowane oraz wszystkie wartości 

zostały wyzerowane z powodu braku funduszy. 

 

Pani Dyrektor poinformowała, że sprawcy przemocy kierowani do udziału w danym programie 

nie mają obowiązku stawić się czy też z niego skorzystać.  Dlatego też zdarza się, że nie 

zgłaszają się pomimo skierowania przez sąd. Pani Dyrektor PCPR dodała, że w tym roku udało 

się zrealizować jeden program korekcyjny, natomiast w drugim  uzupełniającym, który jest 

programem profilaktycznym - żaden uczestnik nie zgłosił się. 

 

Pani Radna Agnieszka Lenart zapytała czy do ośrodka zgłaszają się osoby niepełnoletnie. 

 

Pani Dyrektor powiedziała, że tak. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do Pani Dyrektor. Pytań nie było. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poprosił Panią Katarzynę Michalczewską Kierownika Wydziału 

Spraw Społecznych o przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2024 – 2030 dla powiatu kraśnickiego” za 2024 rok. 

 

Pani Kierownik poinformowała, że przygotowany materiał obejmuje sprawozdanie za 2024 r. 

Został on przygotowany na podstawie materiałów od jednostek realizujących zadania z zakresu 

zdrowia psychicznego. Zostały założone 4 cele. Pierwszym celem głównym były założone 

materiały dotyczące wszechstronnej i kompleksowej opieki zdrowotnej adekwatnej do ich 

potrzeb.  W celu drugim były 3 zadania, które są opisywane, w celu trzecim była aktywizacja 
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zawodowa społeczne osób z zaburzeniami psychicznymi i były do niej założone 3 zadania.  

W celu czwartym było skoordynowanie dostępnych form opieki i pomocy były 4 zadania.  

W drugim celu głównym dotyczącym zapewnienia wszechstronnej i kompleksowej opieki  

i wsparcia adekwatnych do ich potrzeb był złożony jeden cel szczegółowy, który polegał na 

udzielaniu wsparcia psychologicznego – pedagogicznego dzieciom, uczniom, rodzicom oraz 

nauczycielom. W ramach tego przedsięwzięcia założone  dwa zadania. Pani Kierownik 

poinformowała, że nie wszystkie zadnia udało się przełożyć na konkretne dane liczbowe tak 

jak wiadomo nie utworzono Centrum Zdrowia Psychicznego z braku rozwiązań systemowych. 

Dodała, że jeśli chodzi o zadania, które nie zostały zrealizowane nie wpłynęły one na ogólną 

sytuację psychiczną ponieważ aktywizacja zawodowa osób prowadzona przez PUP uwzględnia 

potrzeby osób wykazujących choroby psychiczne i zaburzenia psychiczne. Pani Kierownik 

poinformowała, że podkreślenia wymaga również praca jednostek oświatowych i ośrodków 

pomocy społecznej, które przez realizację bardzo wielu zadań, które były przedstawione  

w postaci liczb i skrótowo, ogólnie też działały prężnie. 

 

Pan Przewodniczy Komisji otworzył dyskusję. 

 

Pani Radna Agnieszka Lenart zapytała czy byłaby możliwość, żeby na następne posiedzenie 

otrzymać informacje o liczbie uczniów na terenie powiatu kraśnickiego objętych nauczaniem 

indywidualnym ze względu na problemy ze zdrowiem psychicznym. 

 

Pani Kierownik odpowiedziała, że przygotuje informację na następne posiedzenie Komisji. 

 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z realizacji powiatowych 

programów z zakresu pomocy społecznej za 2024 rok oraz Sprawozdania z realizacji 

„Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2024 – 2030 dla powiatu 

kraśnickiego” za 2024 rok. 

 

Punkt. 7 Sytuacja na rynku pracy w Powiecie Kraśnickim. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poprosił Pana Krzysztofa Grzegorczyka Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Kraśniku o przedstawienie ww. informacji. 

 

Pan Dyrektor poinformował, że w 2024 r. bezrobocie w powiecie kraśnickim spadło. Spadła 

niestety również liczba ofert pracy. Powodem zmniejszenia się bezrobocia w powiecie 

kraśnickim jest  rosnąca płaca minimalna oraz spłaszczenie struktury wynagrodzeń. 

Poinformował, że kolejnym negatywnym aspektem jest brak specjalistów na rynku pracy. Są to 

braki w dziedzinach takich jak branża transportowa – brak kierowców samochodów 

ciężarowych, autobusów, jak również w dziedzinie budownictwa i przemysłu. Pan Dyrektor 

poinformował, że brakuje lekarzy, pielęgniarek, fizjoterapeutów. Oznajmił, że brakuje 

specjalistów w obszarze księgowości i rachunkowości. Pan Dyrektor Powiatowego Urzędu 

Pracy wyjaśnił, iż główną przyczyną deficytów jest brak doświadczenia zawodowego, jak 

również są to problemy komunikacyjne z dojazdem do pracy.  Poinformował, że na z dniem 31 
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grudnia 2024 r. było zarejestrowanych 3062 osoby bezrobotne. Liczba ta zmniejszyła się o 297 

osób na dzień  dzisiejszy. Pan Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy informuje, że stopa 

bezrobocia w powiecie kraśnickim w grudniu 2024 roku wynosiła 10,4% i była niższa o 0,6% 

od stopy bezrobocia dla powiatu odnotowanej w końcu 2023 r. o 11%. Natomiast stopa 

bezrobocia w powiecie kraśnickim w grudniu 2024 roku była wyższa od stopy bezrobocia w 

województwie lubelskim o 3,0% oraz wyższa od krajowej stopy bezrobocia o 5,3%. Pan 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy oznajmił, że z ogólnej liczby osób zatrudnionych tj. 3062 

osób zarejestrowanych największą grupą bezrobotnych w Powiatowym Urzędzie Pracy w 

Kraśniku stanowiły osoby będące w szczególnej sytuacji na rynku pracy. Są to osoby 

niepełnosprawne, długotrwale bezrobotne, bezrobotni powyżej 50 roku życia, bezrobotni do 30 

roku życia co stanowi 85,7% ogółu osób bezrobotnych. Największa liczbę stanowią osoby 

długotrwale bezrobotne, które są bezrobotne dłużej jak 12 miesięcy w ewidencji, co stanowi 

1845 osób. Pan Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy dodał, że przyczyną długotrwałego 

bezrobocia jest potrzeba posiadania ubezpieczenia zdrowotnego. Do osób długotrwale 

bezrobotnych zaliczają się również osoby pracujące „na czarno” za wynagrodzeniem. Są to 

osoby, które pobierają świadczenia pomocy społecznej oraz potrzebują tylko zarejestrowania. 

W wielu przypadkach są to dłużniczy alimentacyjni, którzy nie wykazują zainteresowania 

podjęciem legalnej pracy a mają potrzebę posiadania ubezpieczenia. Pan Dyrektor 

Powiatowego Urzędu Pracy dodaje iż w kolejnej grupie osób długotrwale bezrobotnych 

znajdują się kobiety, które zajmują się dziećmi i nie są w stanie podjąć pracy zmianowo. 

Kolejną grupą osób długotrwale bezrobotnych są osoby do 30 roku życia, które nie posiadają 

kwalifikacji zawodowych i są to osoby z wykształceniem średnim – ogólnokształcącym. 

Przyczyną wysokiego bezrobocia w tej grupie wiekowej jest również to, że ich głównym 

zainteresowaniem jest szybki zarobek, oraz nie chcą się związywać się umową o pracę na długi 

okres czasu. Mottem tej grupy jest praca ma mi pozwolić fajnie żyć. Kolejną grupą są osoby po 

50 roku życia i zarejestrowanych jest ich łącznie 584.  Dodał, że bardzo często trudno jest  

namówić pracodawcę do przyjęcia takiego pracownika. Wynika to oceny pracodawcy, że 

pracownikowi po 50 roku życia. będzie trudno wejść na rynek pracy ze względu na technologię 

oraz problemem są przepisy Kodeksu Pracy, które utrudniają zwolnienie  

tj. ochrona przed zwolnieniem pracownika przed osiągnięciem wieku emerytalnego. Kolejną 

przyczyną jest brak kwalifikacji zawodowych i jest to grupa 1335 osób. W tej grupie znajdują 

się osoby, które utraciły kwalifikacje lub kwalifikacje utraciły ważność np. prawo jazdy. 

Kolejną grupą są osoby bez doświadczenia zawodowego, które nigdy nie pracowały  

w zawodzie lub pracowały nie dłużej jak 6 miesięcy. Liczba tych osób wynosi 1124 osoby, co 

stanowi 36,7% ogółu bezrobotnych. Pan Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy poinformował, 

że w 2024 r. do Powiatowego Urzędu Pracy w Kraśniku zgłoszono 1445 wolnych miejsc pracy 

i miejsc aktywizacji zawodowej, co jest porównywalne do roku 2023. Łączna liczba miejsc 

zatrudnienia wynosi 1055 oraz 390 miejsc aktywizacji zawodowej, są to m. in. staże. Pan 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy informuje, że w ramach poradnictwa zawodowego  

w 2024 r. 859 osób skorzystało z porad indywidualnych, udzielono 6273 indywidualnych 

informacji zawodowych, w ramach porad grupowych było 21 spotkań dla 248 osób oraz 

przeprowadzono 383 badania w ramach oceny kompetencji cyfrowych osób do 30 roku życia. 

Następnie Pan Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy oznajmił, że dla 34 osób są głównie 

szkolenia w prawie jazdy kat. C, C+E, kwalifikacje wstępne przyspieszone na przewóz rzeczy, 

spawanie metodą, operator koparko-ładowarek, operator walca, operator wózka jezdniowego. 

Pan Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy dodał, że w 2024 r. Powiatowy Urząd Pracy  
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w Kraśniku pozyskał kwotę na aktywizację zawodową w wysokości 16 403 295,20 zł m. in. 

był to: Fundusz Pracy Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych w pow. Kraśnickim EFS+  

I 2023-2024, Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych w pow. Kraśnickim EFS + II 2024-

2025, Programy Regionalne – są to środki do dyspozycji Marszałka, Rezerwa Funduszu Pracy 

– rezerwowe środki Funduszu Pracy, Krajowy Fundusz Szkoleniowy, Program pilotażowy, 

który rozpoczął się w 2023 r. i zakończył się 2024 r. Pan Dyrektor poinformował, że zasiłki 

zostały wypłacone w kwocie 7 231 573,99 zł. Nadmienił również, że jeśli chodzi o aktywizacje 

osób bezrobotnych z niepełnosprawnościami zarejestrowanych jest 89 osób bezrobotnych, 21 

osób poszukujących pracy. W ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych aktywizacją zostało objęte 11 osób. Wysokość środków wyniosła 

297 515,11 zł. Natomiast w ramach  Krajowego Funduszu Szkoleniowego aktywizacją zostało 

objęte 405 osób, głownie pracownicy firm z terenu Powiatu Kraśnickiego. Pand Dyrektor 

poinformował, iż realizowane były zadania związane z aktywizacją obywateli Ukrainy, na 

podstawie ustawy o konflikcie na Ukrainie jest zarejestrowanych 18 obywateli Ukrainy. Pan 

Dyrektor dodał, że w ramach aktywnych form zostało podpisane 789 umów, aktywizacją  

w ramach tych umów zostało objęte 867 osób oraz łączna kwota na jaką zawarto umowy w 

2024 r. to 14 366 145,36 zł, głównie były to staże,  prace interwencyjne oraz jednorazowe 

środki na podjęcie działalności gospodarczej. Pan Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy dodał, 

że na 163 wnioski 117 zostało rozpatrzonych pozytywnie. 

 

Pan Przewodniczący Komisji podziękował Panu Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy. 

Następnie otworzył dyskusję. 

Pan Radny Karol Rychlewski zapytał czy kwota 16 403 295,20 zł pozyskana na aktywizację 

zawodową została wydatkowana w całości. 

Pan Dyrektor poinformował, że wydatkowane zostało ponad 14 milionów złotych. 

Pani Radna Agnieszka Lenart zapytała czy PUP w Kraśniku otrzymał informację  

o zwolnieniach grupowych w FŁT. 

Pan Dyrektor poinformował, że PUP otrzymał taka informację. Według niej ma być 

zwolnionych 110 osób. Dodał, że z informacji uzyskanej w ostatni piątek od Dyrektora 

personalnego FŁT wynika, że 82 osoby już otrzymały wypowiedzenia. Osiem z tych osób jest 

w wieku emerytalnym, 29 osób zarejestruje się jako bezrobotne, jeżeli nie posiadają gruntów 

rolnych i będą się starały o zasiłek przedemerytalny.  

 

Pani Radna Agnieszka Lenart zapytał czy FŁT ma obowiązek informować Powiatowy Urząd 

Pracy o planowanych zwolnieniach grupowych. 

Pan Dyrektor odpowiedział, że tak. Planowane jest objęcie zwolnieniami grupowymi łącznie 

350 osób. 

Komisja zapoznała się z sytuacją na rynku pracy w Powiecie Kraśnickim. 

 

Punkt 8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Kraśniku w sprawie 

określenia zadań, na które przeznaczono środki Powiatowego Funduszu  Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przypadające Powiatowi Kraśnickiemu według algorytmu w 

2025r.  
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Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że projekt uchwały został udostępniony  

w systemie eSesja, następnie poprosił Panią Katarzynę Wójtowicz Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Kraśniku o jego przedstawienie. 

 

Pani Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie poinformowała, że 

Zarząd Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dokonał podziału  

środków przewidzianych w planie finansowym PFRON na rok 2025, z przeznaczeniem na  

zadania na rzecz osób niepełnosprawnych, należące do kompetencji samorządów powiatowych 

na podstawie przepisów ustawy z dnia 27 sierpnia 1997r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej 

oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych. Zgodnie z art. 35a ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 

1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych, Rada 

Powiatu w formie uchwały określa zadania, na które przeznacza środki PFRON. Projekt 

uchwały jest propozycją podziału środków między zadaniami z zakresu rehabilitacji  

zawodowej i społecznej i został pozytywnie zaopiniowany większością głosów przez 

Powiatową Społeczną Radę ds. Osób Niepełnosprawnych w Kraśniku na posiedzeniu w dniu 

14.03.2025r. Pani Katarzyna Wójtowicz poinformowała, że niestety w roku 2025 ma środki 

zostały zmniejszone. Wniosków jest dużo więcej w tym roku, a zgodnie z algorytmem zostały 

zmniejszone o kwotę łączną 364 895 zł. Pani Dyrektor PCPR dodała, że oznacza to 

niezadowolenie społeczne w związku z tym, że nie będzie możliwości dofinansowywania w 

różnych kategoriach. Pani Dyrektor PCPR poinformowała, że jedyna jednostka, która zyska 

jest Warsztat Terapii Zajęciowej, dla którego środki zostały zwiększone o kwotę 52 500 zł.   

 

Pan Przewodniczący Komisji podziękował Pani Dyrektor. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Brak głosów. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w Kraśniku w sprawie określenia zadań, na które przeznaczono środki Powiatowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadające Powiatowi Kraśnickiemu 

według algorytmu w 2025 r.  

Pan Przewodniczący Komisji odczytał treść uchwały. Zapytał  kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na których przeznaczono środki 

Powiatowego Funduszu  Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadające Powiatowi 

Kraśnickiemu według algorytmu w 2025r. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w Kraśniku w sprawie określenia zadań, na które przeznaczono środki Powiatowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadające Powiatowi Kraśnickiemu 

według algorytmu w 2025 r. 

 

Punkt 9. Sprawy bieżące. 

 

Pani Radna Agnieszka Lenart zapytała czy przygotowany został protokół z kontroli BHP,  

o który prosiła na poprzednim posiedzeniu. 
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Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że oczywiście wniosek Pani Radnej został 

uwzględniony, jednak w dniu dzisiejszym pracownik zajmujący się tą tematyką jest nieobecny 

w pracy. 

 

Pani Radna Agnieszka Lenart poprosiła o udostepnienie protokołu na następnym posiedzeniu 

Komisji. 

 

Punkt 10. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie 

Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego w dniu 25 marca 2025 r. 

 

Protokołowała                                                                                Przewodniczący Komisji 

Magdalena Pierzchała                              Marek Kołtun 

 


